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شناورهای ایرانی به استقبال ناوگروه 
۸۶ ارتش رفتند

ناوگــروه ۸۶ نداجا که از روز ۲۷ اردیبهشــت ماه پس از 
بیش از ۶۰ هزار کیلومتر دریانوردی و دور زدن کره زمین 
وارد آب های سرزمینی کشورمان شده است، در محدوده 
آب های بندر جاســک در دریای عمان مورد اســتقبال 
انبوهی از شناورهای ایرانی قرار گرفت.به گزارش ایسنا، 
انواع یگان های شــناور از ارتش جمهوری اسلامی ایران، 
سپاه پاســداران انقلاب اسلامی، فراجا، یگان های بسیج 
دریایی و لنج ها و شــناورهای مردمی در این مراســم با 
عبور از کنار ناوگروه ۸۶ نیروی دریایی ارتش متشکل از 
ناوشکن تمام ایرانی دنا و ناوبندر مکران به دریادلان ایرانی 
که پس از ۸ ماه دریانوردی در حال مراجعت به کشــور 
هستند، خوش آمد گفتند.ناوگروه ۸۶ نیروی دریایی ارتش 
که از ۲۹ شهریورماه ۱۴۰۱ به ماموریت دریانوردی دور 
کره زمین اعزام شــده اســت، از ۲۷ اردیبهشت ماه وارد 
آب های سرزمینی کشورمان شده و در حال ادامه مسیر 

به سمت بندرعباس برای پهلوگیری است.

امام جمعه تهران:
جایگاه دختران در جمهوری اسلامی 

بی نظیر است
حجت الاسلام کاظم صدیقی امام جمعه موقت تهران روز 
گذشــته در نماز جمعه تهران گفت: تقوا زمینه رشد و 
بی تقوایی زمینه سکوت است. لذا کسی که آلوده است 
مسیر هر روزش از حق فاصله می گیرد و بازگشت برای 
او سخت می شــود. کسانی که می خواهند سالم زندگی 
کنند مانند بیمارانی هستند که می خواهند خوب شوند 
به دکتر می روند و نسخه ها را تهیه می کنند. لذا در این 
روزهای خوب، با خدای خودمان عهد کنیم و توبه کنیم. 
تقوا یعنی غافل نبودن از خود تا ان شاالله به مقصد برسیم. 
وی با اشاره به دهه کرامت گفت: میلاد با سعادت کریمه 
اهل بیت حضرت فاطمه معصومه اســت ایشان بعد از 
شهدای کربلا و حضرت زینب نظیر ندارند.صدیقی افزود: 
رهبر فرزانه و الگوی شایسته ما، امام خامنه ای زیر بنای 
اجتماعی و سیاسی ایشان در دامن کریمه اهل بیت شکل 
گرفت و خورشــیدی شد که با همه ظلمات ایستادگی 
می کنــد .وی تاکید کرد: دختران در این جایگاهی دارند 
که در هیچ کجای دنیا ندارند،  نظام جمهوری اســلامی 
نقطه عطفی بــرای بازآفرینی جایگاه دختران اســت. 
حوزه های علمیه بانوان و دانشگاه الزهرا کمک کننده به 
خون شهدا هستند. ۸۰۰ مدال در این مدت دختران ما 
آوردند بدون این که خدشه ای به حجاب شان وارد شود.

وی افزود: ای دختر بزرگواری که می توانی آیینه ولایت 
باشی، یار معصومان باشی، خواهر همسر تونی بلر وقتی 
به قم رفت و گنبد حرم حضرت معصومه  را دید به اسلام 
مشرف شد.صدیقی با اشــاره به ایام حج گفت: مسئله 
حج از مهم ترین مصداق اســلام است. کسی که ۴۰ روز 
خــودش را وقف خدا کند خداوند چشــمه ها را برایش 
جوشان می کند.خطیب نماز جمعه تهران با بیان این که 
روزهای گذشته سالگرد وفات آیت الله بهجت بود، گفت: 
هر وقت که به دیدار ایشان می رفتیم موقع خداحافظی 
می گفتند امیدوارم به دیدار امام زمان بروید، امیدواریم 
حجاج ما با خبرهای خوشــی باز گردند.وی ادامه داد: در 
روزهای گذشته دیدیم که نخست وزیر جنگلی و وحشی 
اســرائیل برای دور شدن از مشکلات اقتصادی به مردم 
مظلوم غزه حمله کرد که یازده نفر از فرماندهان در میان 
مردم بی دفاع بودند. مشــاهده کردید جهاد اسلامی در 
مصاف ۵ روزه آنها را در شرایطی قرار دادند که در جنوب 
کشور اشغالی همه امور فلج شد و با فشار جهاد اسلامی 
این آتش بس پذیرفته شد.صدیقی با اشاره به برگزاری 
نمایشگاه کتاب گفت: مردم کتاب را غذای روح می دانند 
و خرید کتاب در نمایشــگاه کتاب بی نظیر بوده است. 
حضرت آقا در بازدید از نمایشگاه کتاب نسبت به توجه به 
کتاب کودک و نوجوانان اهتمام ورزیدند که می تواند راه 
و فلش باشد.امام جمعه تهران گفت: افتخاری که ارتش و 
نیرو دریایی آفرید افتخاری برای ملت ایران بود که جلوی 

چشم های آمریکایی ها از پاناما عبور کرد.

سردار سلامی:
پیشرفته ترین سلاح ها را در اختیار 

داریم
فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: زمانی 
حتی یک گلوله کلاشینکف هم نمی ساختیم و سلاح ها 
همه وارداتی بود و باید با ابزارهای دیگران می جنگیدیم، اما 
نمی شود عاریتی جنگید و امروز پیشرفته ترین سلاح ها را 
در اختیار داریم.سردار حسین سلامی، در یادواره شهدای 
شهرستان گلپایگان و یادمان ۲۸ شهید روستای وانشان، 
اظهار کرد: شهدا کشور ما را از خطر اشغال نجات دادند. 
کافیست یک نگاهی به سوریه و شهرهای آن بیندازیم، 
شهر ارواح است، صدایی از بازی بچه ها نیست و همه آواره 
هستند. دشمنان ما بسیار بی رحم هستند، حرمت ناموس 
را نمی شناســند، مال و جان برایشان هیچ ارزشی ندارد. 
رزمندگان ما در میدان با ابتدایی ترین سلاح ها جنگیدند. 
قدرت ما با قدرت عراق آن روز قابل مقایسه نبود، آمریکا، 
شوروی، اروپا، عربستان، کویت، اتریش و برزیل پشتیبان 
عراق بودند و از همه کشــورهای جهان روی ما ســلاح 
می ریختند. شوروی تانک های پیشرفته ای را در اختیار 
عراق گذاشــته بود. همه دنیا بسیج شده بود که ایران را 
بشــکنند و اجازه ندهند نظام ولایی در این سرزمین پا 
بگیرد؛ هر زمان اســلام طلوع کرده کفار با تمام وجود با 
مســلمانان جنگیدند. وی با بیان اینکه کفار و مشرکان 
نمی توانند خورشید اسلام را ببینند و می خواهند نور خدا 
را خاموش کنند ادامه داد: چند ماه اســت که ما با تمام 
دشمنان کوچک و بزرگِ داخلی و خارجی درگیر هستیم، 
مثل بمباران اتمی عملیات روانی و رسانه ای سرسختی 
می کنند تا قلب های مطمئن مردم ما را متزلزل و سست 
و مردم را نســبت به نظام بی اعتماد کنند. می خواهند 
بین مردم و نظام فاصله بیندازند چون نمی توانند خورشید 

اسلام که منادی عدالت است را ببینند. 
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ایمانی فعال سیاسی اصولگرا:
فکر نمی کنم اختلافات داخلی 

اصولگرایان حل شود
ناصر ایمانی تحلیل گر سیاســی اصولگرا در گفت وگو 
با ایلنا، در پاســخ به این ســوال که به نظر می رسد 
بــا توجه به زمــان باقی مانده تــا انتخابات مجلس، 
رقابت هــای انتخاباتی درون جریانــی اصولگرایان با 
ظهــور اختلافات جبهه پایــداری و طرفداران آقای 
قالیباف بعد از ماجرای افشــای شاسی بلند گیت به 
اوج خود رســیده است. تحلیل شــما درباره آرایش 
سیاسی و صف آرایی جبهه اصولگرایی چیست، گفت: 
این اختلاف جدید نیســت. شما نگاه کنید از سال ها 
پیش، بخشــی از جریان اصولگرایی با جبهه پایداری 
اختلاف نظرهــای جــدی دارند. در چنــد انتخابات 
گذشــته، مانند انتخابات ریاســت جمهوری ۱۴۰۰، 
انتخابــات مجلس فعلی و قبل از آن، طی حدود ۱۰ 
سال گذشــته، بخشی از جریان اصولگرایی با جریان 
جبهه پایــداری اختلاف نظر داشــتند. الان هم این 
اختلافــات وجود دارد و فکــر نمی کنم در آینده هم 
این اختلافات حل شــود. چون ریشه این اختلافات 
منبعث از دو نوع نگاه ایدئولوژیک و سیاســی نسبت 

به مسائل مختلف است.
وی در پاسخ به این ســوال که ریشه این اختلافات 
به کجــا بازمی گردد و چــرا اصولگرایان ســتنی و 
چهره هایی که بــه عنوان رهبر ایــن جریان مطرح 
هستند تا به حال نتوانستند اختلافات درون جریانی 
را حل و فصل کنند، گفت: این موضوع را می شود به 
این صورت تفسیر کرد که یک تلاشی طی سال های 
گذشته توسط چهره های اصلی اصولگرا انجام شد که 
حتی الامکان کار به اختلافات جدی نکشــد و سعی 
کنند در داخل جبهه اصولگرایان این مســائل را حل 
کننــد. اما این تلاش چقدر موفقیت آمیز و درســت 
بوده، ممکن است بنده یا شما یک نظر دیگری داشته 
باشــیم. اما تلاش کردند در داخل جریان اصولگرایی 
هماهنگ کردن ها  ریش ســفیدی ها،  پادرمیانی ها،  با 
و بــا تنازل تا جایی که می شــود آن را حل کنند و 
تــا حدودی هم در بعضی  زمینه ها موفق شــدند. اما 
اینکه چقدر قابل تداوم اســت؟ نمی دانم، شاید قابل 
تداوم نباشــد. به نظر من مشکل اصلی به اختلافات 
ایدئولوژیک در برداشت نوع حکومت داری برمی گردد. 
ایمانی در پاســخ به این ســوال که برداشــت نوع 
حکومــت داری کدام طیف باعث شــده تا اختلافات 
جدی شود. این موضوع از جانب جبهه پایداری یا از 
طرفداران آقای قالیباف بوده است، گفت: شما نگویید 
طرفداران آقای قالیباف. چون اگر خاطرتان باشــد تا 
زمانی که آقای لاریجانی در مجلس بودند، بیشترین 
سرشاخ شــدن  جبهه پایداری با آقای لاریجانی بود. 
یعنی بحث آقای قالیباف نیست. بحث سر این است 
که آقای قالیبــاف، آقای لاریجانی و دیگر چهره های 
اصولگرا در مقاطع مختلفی که بودند اختلاف نظرهای 
جدی با جریان پایداری داشتند عمدتا هم مربوط به 

حضور آقای قالیباف نیست.
ایمانی در پاســخ به این سوال که علت سکوت طیف 
سنتی اصولگرایان مانند حزب موتلفه، جبهه پیروان 
و جامعه اســلامی مهندســین در این اختلاف نظرها 
چیســت و چرا ایــن طیف از جریــان اصولگرا برای 
پایــان دادن به اختــلاف نظرها مایل بــه اظهارنظر 
نیســتند، گفت: آنهــا هم اظهارنظــر می کنند، ولی 
تــلاش می کنند، حتی الامکان ایــن اختلافات علنی 
نشود، در داخل بحث شود، به یک نقطه نظر مشترک 
برســند و نگذارند به ســرعت اختلافات عیان شود. 
اظهارنظرشان درون جبهه ای و قطعا تاثیرگذار است.

واکنش تازه نماینده افشاگر 
شاسی بلندها به اتهامات 

علیرضــا بیگی نماینــده مجلــس گفت:طبیعتا اگر 
جامعه نســبت به آنچه کــه در آن اتفاق بیفتد علم 
داشته باشد حتما می تواند نسبت به آن موضع بگیرد 
و تکلیف خود را معلوم کنــد، بنابراین وقتی چیزی 
شفاف نیست یعنی برخلاف مصالح مردم است و هر 
آنچه از مردم پنهان نگه داشته شود بر خلاف منافع 
ملت است. وی تاکید کرد:گذشته تاریخی هم نشان 
می دهــد هرچیزی از مردم پنهان شــده در ضدیت 
با مردم بوده اســت.نماینده تبریز با اشــاره به اینکه 
درعالم واقــع اگر ما ادعای خدمت گذاری به مردم را 
داریــم باید تمام کارهایی کــه می کنیم را به گوش 
مردم برســانیم ادامه داد: درســت مثل نوکری که 
تــلاش دارد کارهای خوب خود را به ســمع و نظر 
اربابش برساند تا او را خوشــحال کند اما وقتی این 
اتفــاق نمی افتد و از ارباب که مردم هســتند پنهان 
می شــود ،پس یک خیانتی در حق مــردم و ارباب 
اســت. ی افزود: قطعــا این کار هم عــذاب وجدان 
دارد و هــم عقوبتی که در هنگام آشــکار شــدن به 
وجــود می آید.بیگی گفت:در جامعه ای که اصالت با 
خواست و اراده مردم است، مردم همانقدر که اجازه 
نصب دارند اجازه عزل هــم دارند. بنابراین آگاه نگه 
داشــتن مردم که منشا قدرت هســتند از ضروریات 
است. وی تاکید کرد : البته عدم شفافیت در موضوع 
محرمانــه ای که آگاهی از آن برای دشــمن فرصت 
ســازی کند تنها صحیح است اما باز هم اگر بتوانیم 
به مردم بگوییم و از دشــمن پنهان کنیم بهتر است.

این نماینده افزود:مجلــس نباید چیزی برای پنهان 
کردن داشــته باشد و همچین نباید شفافیت مجلس 
را به شــفافیت دیگر دســتگاهها موکول کرد وی با 
اشــاره به واگذاری خودروها به نمایندگان گفت: در 
مورد خودرو ها رئیس مجلس می گوید همه واگذاری 
هایی که در تمام کشــور انجام شده ازجمله مجلس 
مورد برســی قرار می گرد درحالیکه حساب مجلس 
جداســت و چون در راس امور اســت این موضوع از 

مجلس نباید پذیرفته شود.

خبر

همدلی|  دولت سیدابراهیم رئیسی خیلی وقت 
اســت که ادعا می کند قطار پیشــرفت کشور با 
ســرعت قابل توجهی در حال پیشــرفت است. 
بخصوص رئیس جمهوری بدون توجه به انتقادات 
تاکیــد دارد که دولت او در رفــع نیازهای اولیه 
مردم و کاهش فشارهای اقتصادی پیشرفت کند. 
سخنان او درباره رفع فقر حتی واکنش برانگیز هم 
بوده است. اسفند ماه سال گذشته او حتی وعده 

ریشه کن شدن فقر مطلق را داده بود. 
رئیس جمهوری با تاکید بر اولویت ریشه کن کردن 
فقر مطلق در کشــور، گفته بود: »به هیچ وجه 
نمی توانم بپذیرم به عنوان یک مســئول افرادی 
در این کشور برای امکانات اولیه زندگی مشکل 
دارند، این قابل قبول نیست و تحقق پاسخگویی 
به این بخش نیازها از عهده دستگاه های متولی 
بر می آید. از کمیته امداد، ستاد اجرایی، خیریه ها 
و وزیر تعــاون، کار و رفاه اجتماعی می خواهیم 
مسئله ریشه کن کردن فقر مطلق به عنوان یک 
اولویت در کشــور مطرح شود.« رئیس جمهور با 
بیان اینکه دولت امکانات کافی برای ریشــه کن 
کــردن فقر مطلق را دارد و بــا یک کار جهادی 
و یک برنامه ریزی مناســب می توانیم به نتیجه 
برسیم، گفت: »از استانداران انتظار داریم نسبت 
به ریشه کن کردن فقر مطلق از تمام ظرفیت ها 
استفاده و اجازه ندهند این موضوع به سال ۱۴۰۱ 

برسد.«
حالا در ســال ۱۴۰۲ نه تنها فقر مطلق ریشــه 
کن نشــده است، بلکه برخی از مسئولین خیلی 
صریــح از محرومت بیــش از ۱۹ میلیون ایرانی 
خبــر می دهنــد. اخیر علــی آقامحمدی عضو 
مجمع تشخیص مصلحت نظام واز چهره هعای 
معتمد نظام شفاف تر از بسیاری مسئولان کشور 
از وضعیت اقتصادی مردم صحبت کرده اســت.

علی آقا محمدی صبح پنجشــنبه در پنجمین 
اجلاس رؤســای کمیســیون های شهرسازی و 
معماری کلانشــهرها و مراکز اســتان ها و اولین 
اجلاس مشترک با معاونین شهرسازی و معماری 
در اصفهان صحبت کرده و از وضعیت محرومیت 
مردم ایران سخن گفته است. آقا محمدی اعلام 
کرده دوهزار و ۲۰ محلــه و ۱۹ میلیون و ۷۰۰ 
هزار نفر از جمعیت در سراســر ایران وجود دارد 
که از امکانات اولیه زندگی مانند مسکن، اشتغال، 
تحصیلات تا ۱۲ سال، سلامت، خوراک و پوشاک 

محروم هستند. 
این عدد ۱۹ میلیون و ۷۰۰ هزار ایرانی با توجه به 

جمعیت ۸۵ میلیونی ایران یعنی عددی نزدیک به 
۲۲ درصد از جمعیت ایران از امکانات اولیه زندگی 

محروم هستند. 
سوابق آقا محمدی

اهمیت آمار جدیدی که از زبان این عضو مجمع 
نشخیص مصلحت نظام بیان شده در این است که 
انتشار این آمار از سوی رسانه ها معمولا از سوی 
نهادهای دولتی با واکنش مواجه شــده و حتی 

حمل بر سیانه نمایی نیز می شود.
علی آقا محمدی که از ســال ۱3۸۵ عضو مجمع 
تشــیص مصلحت نظام بوده کارنامه سنگینی 
از حضور در مناســب نظام دارد. در معرفی او در 
سایت مجمع نشــیص موارد زیر دیده می شود: 
نماینده مردم همدان در مجلس شوراي اسلامي 
سه دوره. نماینده منتخب مجلس شوراي اسلامي 
و عضــو هیئت نظــارت بر اندوخته اســکناس.  
-نماینده منتخب مجلس در شــوراي بازسازي 
اقتصادي کشور. مشــاور وزیر آموزش و پرورش. 
رئیس کمیته اقتصاد شــوراي عالي امنیت ملي. 
معاون سیاسي رئیس سازمان صدا و سیما. قائم 
مقام رئیس ســازمان صدا و سیما. رئیس هیات 
مدیره و مدیر عامل باشــگاه اســتقلال. رئیس 
شــوراي مرکزي اتحادیه باشــگاههاي فوتبال 
کشــور. عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام از 
ســال ۱3۸۵. نماینده رییس قوه مقننه و عضو 
شوراي عالي آمایش سرزمین. رئیس کمیسیون 

علمي- راهبردي چشــم انداز مجمع تشخیص 
مصلحت نظــام ۱3۸۵ تا کنون. معاون نظارت و 
هماهنگي در سیاســت هاي اقتصادي ، علمي و 
فرهنگي معاون اول رئیــس جمهور از ۱3۸۸ تا 
۱3۹۰. رئیــس گروه اقتصادي دفتر مقام معظم 

رهبري از ۱3۶۸
شــاید آخرین عنوان این فهرست یعنی ریاست 
»گروه اقتصادی رفتر مقام معظم رهبری« اهمیت 
این سخنان را بیشتر کند. موضوعی که سبب شد 
این وضعیت در ســخنان برخی ائمه جمعه نیز 

انعکاس داشته باشد.
 انعکاس موضوع در خطبه های نماز جمعه

به گزارش خبرنگار خبرگزاری جمهوری اسلامی 
حجت الاسلام ســیدمحمد نبی موسوی فرد در 
خطبه های نماز جمعــه اهواز در مصلای مهدیه 
امام خمینــی)ره( اظهار کــرد: »باید کارگروهی 
متشکل از جوانان با انگیزه برای نظارت بر بازار و 
جلوگیری از گران فروشی و تنظیم بازار فعال شود 
تا قدری از فشارها بر مردم کاسته شود. مدیریت 
قیمت ها در بازار خیلی موضوع مهم اســت که 
در بســیاری از کشورها مورد توجه قرار می گیرد 
و احدی جرات نــدارد از قیمت ها تخطی کند.« 
خطیب جمعه اهواز با بیان اینکه در همه کشورها 
تورم و گرانی هست و اختصاص به کشور ما ندارد 
تصریح کرد: »امســال سال مهار تورم است ولی 
مهار تورم با همراهی دولت و مردم مقدور است.«

در شیراز نیز لطف الله دژکام امام جمعه این شهر 
یکی از عرصه ها را جنگ اقتصادی دانست و گفت: 
»گرانی و تورم مردم را اذیت می کند. برای اجاره 
یک منزل چقدر مومنین گرفتار هســتند، این 
مشــکلات مردم اســت. عرصه جنگی  است که 
دشمن باز کرده، البته دشمن همیشه ستون پنجم 
دارد و نفوذی داخل کشور دارد و کسی که شعار 
سال رهبر انقلاب را کم توجهی می کند، رهبری 
فرموده مهار تورم و رشد تولید؛ به جای اینکه به 
این اولویت اول کشــور بپردازد با مسائلی درگیر 
می شود که جایش نیست یا نفوذی دشمن است 
یا از دست دشمن فریب خورده، همه ملت و دولت 
باید این جبهه را حواسشان باشد. ما می خواهیم از 
این جبهه هم با توکل بر خدا پیروز بیرون آییم.«

او با تاکید براینکه اعتقاد دارد که در رأس دولت 
تلاش های بســیار جدی در این زمینه شــکل 
می گیرد اما حرکت در بدنه میانی دولت احساس 
نمی شود و انگار نمی دانند و نمی فهمند که جنگ 
است، گفت: »اینکه رئیس جمهور تاکیدا گفتند با 
هیچ کس عقد برادری نخواندم و اگر کسی نمی 
تواند کار کند برود برای این ست که ایشان دلش 
می خواهد در اطاعــت از رهبری بدنه اقتصادی 
دولت حرکت کنــد، مردم حس کنند که دولت 
دارد زحمت می کشد و این مسیر باید طی شود 
و مدیران بیش از چیزی که مشاهده می شود باید 

در این زمینه زحمت بکشند.«

عضو مجمع تشخیص از محرومیت بیش از ۱۹ میلیون ایرانی از امکانات اولیه خبر داد؛ 

یک روایت رسمی از فقر
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همدلی|  رئیس قوه قضاییه رســما از ناتوانی شــورای عالی 
هماهنگی اقتصادی ســران قوا صحبت کرده است. تشکیل این 
شورا به زمان دولت حسن روحانی برمی گردد. نخستین جلسه 
شــورای عالی هماهنگی اقتصادی خرداد ۱3۹۷ برگزار شــد. 
هدف از تشــکیل شــورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا، 
تصمیم گیری درباره اصلی ترین مسائل اقتصادی کشور، رسیدگی 
به بحران های اقتصادی با هدف مقابله با تأثیر تحریم های ایالات 
متحده علیه ایران و ایجاد شرایط ویژه و حمایت های ویژه برای 
دولت جمهوری اســلامی ایران در امور اقتصادی عنوان شد. اما 
کم کم تصمیمات این شــورا به گونه ای بود که به گفته برخی 
از نمایندگان این شورا رسما در امر قانون گذاری دخالت کرد. از 
جمله تصمیمات این شــورا می توان به مصوبه مولدسازی اشاره 

کرد که مورد انتقادات بسیاری قرار گرفت. 
چندی پیش الیاس نادران از چهره های مشهور مجلس و نماینده 
تهران از دخالت »شــورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا« 
در کار مجلس انتقاد کرد الیاس نادران، نماینده تهران با اعتراض 
به دخالت »شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا« در کار 
مجلس گفت: »شما که مجلس را ضایع کردید. شما که مجلس را 
بی خاصیت کردید. شما که مجلس را با تصمیم هایی که می گیرید 

از کارآمدی و کارایی انداخته اید.
 اگر ما سر کاریم به ما بگویید! دشمنان برای پیشبرد توطئه ها و 
نقشه های خود روش های مختلفی را به کار می بندند؛ در برخی 
موارد، راهبرد دشمن ایجاد اختلاف میان مردم و دوقطبی سازی 
و چندقطبی سازی در جامعه پیرامون یک سوژه است؛ در برخی 
موارد، راهبرد دشــمن ایجاد اختلاف میان مســئولان است در 
مــواردی نیز راهبرد دشــمن متمرکز بر ایجــاد اختلاف میان 

مسئولان و مردم است.«
حالا در میان انتقادات مختلف از این شورا رئیس قوه قضاییه 
هم رســما از ناکارآمدی آن ســخن گفت. به گزارش رسانه 
قوه قضاییه، حجت الاســلام محســنی اژه ای، طی سخنانی 
در بیست وســومین همایش دادستان های عمومی و انقلاب، 
نظامی و ویژه روحانیت سراســر کشــور در مشهد مقدس، با 
بیان اینکه دادســتان ها در صف مقدم رســیدگی به مسائل 
کیفری هســتند، اظهار کرد: »مــا در جایگاهی حقوقی قرار 
داریــم که می توانیم از طریق این جایگاه به نحو احســن به 
مردم، نظام و کشور خدمت کنیم و در مسیر آرمان های والای 
انقلاب اسلامی و ستاندن حق مظلوم از ظالم، گام برداریم.«

رئیس دستگاه قضا در ادامه با تبیین و تشریح مسئولیت های ذاتی 
و قانونی قوه قضاییه و دادستان ها، تصریح کرد: »ما باید بررسی 
کنیم که آیا در اموری نظیر ایجاد امنیت اعم از روانی و فیزیکی، 
دفع شر و اشرار، استیفای حق، راست کردن کجی ها، جلوگیری 
از ایجاد کجی ها و ... نقش آفرینی اثرگذار داشــته ایم یا خیر؟ اگر 
پاسخ منفی است باید ببینیم ضعف ها و نواقص کجاست و مجدانه 

در جهت رفع آن ها اقدام کنیم .«
رئیس دســتگاه قضا با اشاره به ســازوکارهایی که برای غلبه بر 
مســائل و مشکلات اقتصادی ایجاد شــده، مشخصاً به تشکیل 
شورای عالی هماهنگی اقتصادی ســران قوا اشاره کرد و گفت: 
»متأسفانه شورای مزبور با توجه به اختیارات و ظرفیت هایی که 
داشــت، نتوانســت به نحو مطلوبی عمل کند؛ لذا باید نواقص و 
کاستی های موجود در امر تجمیع قوا و هماهنگی ها، برای غلبه بر 

مسائل و مشکلات اقتصادی مرتفع گردد. «
محسنی اژه ای بیان کرد: »همه مسئولان و دستگاه های ذی ربط 
کشور، در امر غلبه بر مسائل و مشکلات اقتصادی باید با تمام قوا 
ورود داشته باشند؛ ما نیز در قوه قضاییه ضروری است که بدانیم 
چه کارهایی را در رابطه با موضوع فوق الذکر باید انجام دهیم و از 
چه کارهایی باید اجتناب کنیم؛ باید همواره این سوال را از خود 
مطرح کنیم آیا امکان آن وجود ندارد که دشمن در بین خود ما 

اختلاف بیفکند؟«

رئیس قوه قضاییه اعلام کرد:

شکست شورای  اقتصادی سران قوا 

همدلی| جهانبخش محبی نیا نماینده ســابق مجلس و فعال 
سیاســی نزدیک به علی لاریجانی خبرســازی تســنیم را در 
چهارچــوب تلاش برای عصبانی کــردن لاریجانی و گرم کردم 
تنور انتخابات تحلیل و تاکید کرد: می خواهند با عصبانی کردن 
شخصیت ها، آنها را وادار کنند تا ته دلشان را بیرون بریزند و به 
واسطه آن به امتیازهایی دست پیدا کنند، که طبیعتا شخصیتی 

مانند علی لاریجانی در این آوردگاه کم نمی آورد.
به گزارش رویداد۲۴، محبی نیا افزود: »یکی از شــیوه هایی که 
نخبــگان تاثیرگذار را با آن امتحان می کنند، توســل به همین 
رویکردها )خبرسازی( است که بسیار غیرقابل دفاع و ضداخلاقی 
است. یک روش این است که فردی را در معرض یک خبری قرار 
می دهند تا واکنش های او را بسنجند. در واقع توسل به این نوع 
روش ها، زعم بانیان آن، موجب فضاسازی و آماده کردن فضا برای 
بالا بردن مشارکت در انتخابات خواهد شد. مشخص است که این 
روش، از جمله شــیوه های ناشیانه ای است که در شرایط فعلی 
اصلا کارایی نخواهد داشــت. این سه روش را می توان به عنوان 
نیت  ذهنی کسانی که در این عرصه، آرایشگری و صحنه آرایی 
میکنند، برشمرد.« او افزود: »خالص سازان در طول تاریخ، همواره 
مسئولیت های مشــکوکی بر عهده داشتند. این جریان همیشه 

باعث شکست جهان اسلام و شــیعه بوده و روششان، استفاده 
ازمکانیزم های دفاعی-روانی است. افرادی که در جریان انقلاب 
و قبل از پیروزی آن، در نهضت ها سهمی نداشتند، بعد از اینکه 
نهضت و انقلاب به تثبیت رسید، به شیوه های بسیار مرموزی، در 
مراکز قدرت لانه کرده اند و از آنجا دست به چنین شبیخون هایی 
می زنند. اینها همیشه به عنوان نقش مکمل دشمن، اما با زیرکی 

خاصی خودشان را نشان می دهند.«
 این فعال سیاسی گفت: »برخی مواقع برای اینکه عمق آسیب 
رخداد را نشــان داده شود، خود شــخصیت ها باید پا به میدان 
بگذارند. در ســطح جهانی نیز مواردی را می بینیم که نیروهای 
خط اول، نسبت به یک امری، موضع صریح و مشخصی می گیرند 
تا اهمیت موضوع را نشان دهند. یادمان نرفته چند سال قبل در 
زمان حیات مرحوم طبســی )تولیت آستان قدس(، آقای ناطق 
نســبت به نشــر خرافه و اکاذیب در حرم امام رضا روایت مفید 
و موثری را مطرح کرد. هرچند آســیب های زیادی در آن زمان 
متوجه او شد، اما در دل اندیشه وران، سهم زیادی را متوجه خود 
کرد. اتفاقا وقتی خــود نخبگان به صحنه ورود می کنند، یعنی 

جامعه ایران هنوز زنده است و این امیدوار کننده است.«
این نماینده ســابق مجلس اظهار کرد: »با شــناختی که از 

علی لاریجانی دارم، از رد صلاحیتش حتما ناراحت است، اما 
اصلا عصبانیت در جامعه و صحنه سیاست ورزی از خودش 
نشــان نمی دهد. به نظرم برخی مواقع متن )بیانیه ها( باید 

کمی گزنده باشد. 
در عین حال افکار عمومی به دلیل تجربه های تلخی که داشتند، 
اقبالی به متن های خنثی ندارند. فکر می کنم نه تنها در سطح 
نخبگانــی مانند لاریجانی، در آینده در ســطوح متفاوت باید 
منتظر متن ها و ســخنان گزنده تری باشیم. تحلیل من درباره 
لاریجانی این است که او هم علاقه خاصی به رهبری دارد، هم 
اینکه نسبت به راه امام و انقلاب،  هشیاری و مسئولیت پذیری 
بالایی دارد. اگر بگویم کــه درباره حضور یا عدم حضورش در 
انتخابات صحبتی نکرده دروغ اســت، اما مایل نیستم از جانب 
او حرفی بزنم. شــاهد انزوا و گوشه نشینی لاریجانی در عرصه 
سیاســت نخواهیم بــود. او گفته »اکنون طیفــی از نیروهای 
اصولگرا به دنبال آقای باهنــر به عنوان رئیس مجلس و آقای 
لاریجانی به عنوان رئیس جمهور آتی اند تا ترکیبی از نیروهای 
اصولگرا و معتدل را برای کنشگری آینده ایران آماده کنند. به 
نظرم این ایده ای است که اگر قابلیت اجرایی پیدا کند می تواند 

برای کشور و جامعه مفید باشد.«

تحلیل محبی نیا از خبرسازی درباره رئیس پیشین مجلس:

می خواهند لاریجانی را عصبانی کنند


